

3月5、6日粵語彌撒中
請宣讀員宣讀
堂區本週有以下事項報告

彌撒前：

1. 四旬期內逢星期五晚上 7 時有苦路善功。教友亦可在網上參與拜苦路。[詳情請瀏覽堂區網頁](#)。
2. 本堂將於 3 月 12、13 日彌撒中特別為戰爭對烏克蘭造成的傷害收取特別奉獻。教友請利用特備之信封並慷慨捐獻及為災民祈禱。多謝！

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。

3月5日國語彌撒中
請宣讀員宣讀
堂區本週有以下事項報告

彌撒前：

1. 四旬期內每個星期六晚上國語彌撒後有苦路善功。教友亦可在網上參與拜苦路。[詳情請瀏覽堂區網頁](#)。
2. 本堂將於3月12、13日彌撒中特別為戰爭對烏克蘭造成的傷害收取特別奉獻。教友請利用特備之信封並慷慨捐獻及為災民祈禱。多謝！

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。

Announcements for Mar.6, 2022
2:00 pm English Mass

Before Mass:

1. Starting from now and throughout Lent, there will be ‘Stations of the Cross’ in person and online on Friday and Saturday evenings.
[Please visit the Parish website for schedule and more information.](#)

2. Our Parish will be accepting donations on March 12 & 13 to assist Ukraine which has been plunged into war after the Russian invasion. Please use the special envelopes for your offerings and pray for the Ukrainian people and all those who suffer under the human tragedy of war. Thank you for your continued assistance.

**For more news & information,
please visit the Parish website.**